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Møteprotokoll 
Hva:   AK styremøte nr. 21, 2022 - 2024 
Tidspunkt:  Mandag 14.12.2023, kl. 20:00-21:00 
Avholdt:  Microsoft-Teams møte  
Til stede:  Ola Evjen, Roar Karlsen, Tonje Norheim Tangerud, og Unni E. Forshaug 
Forfall:  Dagfinn Neteland og Nora Sofie Dietrichson Bruun 
Fra admin.:  Claus Johan Ryste, Mari Hagvaag Seim 
Kopi:   Internt 
Referent:  Unni E. Forshaug/Ola Evjen 
 
 
Sak 133 2022-2024  Godkjenne innkalling og sakliste 
Innkalling og saksliste godkjennes. 
 

Sak 134 2022-2024  Sportslig status og planer 
Claus Ryste informerte om status sport. Dessverre en del avlyste renn grunnet vær og 3 
skader allerede. Det gjennomføres gode treningsøkter, dog litt ujevne resultat for 
damene. Fin stemning i alle lagene. 

Vedtak: AK tar informasjonen til orientering. 

 
Sak 135 2022-2024  Administrativ status 
Claus Ryste informerte om følgende. 

- Åselinn Krane Heimdal, ansatte som ny sponsorsjef i alpint, oppstart 14. januar. 
Arbeidsoppgaver avklares med marked. 

- Oppstart av forhandlinger med sponsoravtaler i løpet av våren 2025. 
- Noe påtrykk fra media vedr klimasaken. 
- Løperkontrakter bør avklares i nær fremtid, tar mye energi i administrasjonen. 

 
Sak 136 2022 – 2024  Økonomi status 
Mari Hagvaag Seim presenterte status økonomi. 

- Fart og tek-lagene er innenfor budsjett 
- E-cup laget er på prognose etter revidert budsjett 
- WC-damer henger litt etter ift. budsjett  
- Para, ser på detaljene nå 
- Hk team, avklaringer før jul ved Claus Ryste. 

 
Meget positivt inntektsnivå nå på rundt 103 mill. 
Alpinkomiteen er bekymret den økonomiske situasjonen i hopp og vil stille krav i 
Skistyremøte om at hopp som andre grener, må levere et budsjett for 2024, som ikke går 
i minus.  
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Sak 137 2022-2024 Skistyremøte 19. des 
Utvalg skal settes ned med representanter fra utøverne, alpinkomiteen ved Dagfinn 
Neteland og administrasjonen.  
 
Sak 138 2022-2024 Møteplan 2024 
Det planlegges dialogmøte krets, samling krets og fagmøte alpint under Skitinget. 
Eventuelle endringer på møteplan tas fortløpende. 
 
Sak 139 2022-2024 Representasjon 2023-24 
Claus Ryste sender ut forlag til representasjon 2024. 
 
Sak 140 2022-2024 Eventuelt   
Roar Karlsen er nå godkjent fluorsertifisør. 
 
AK har ikke mottatt grunnlag for å ta en beslutning for tildeling av Hovedlandsrenn og 
Telenorleken i 2025. 
 
Telenorlekene - kun en søknad er mottatt - fra Sogndal.  
Trysilgutten har meld interesse, men ikke mottatt noen søknad. 
Hovedlandsrennet - ingen søknader, men har henstilt Stranda, Grong og Ål om å søke.  
 
Norgesmesterskap 
Det er kommet henvendelse fra Voss om å arrangere GS/SL i Bavallen og fart i 
Myrkdalen. Myrkdalen pr. nå er ikke homologiserte traseer for Utfor og SG, men de har 
høyden og mulighetene. NM-rundene har de siste årene vært fordelt mellom Narvik, 
Hafjell, Oppdal og Trysil, Hemsedal har dessverre falt ut. Voss kan være et godt 
alternativ å gå videre med og vi får da flere arrangører å spille på. 
 
Vedtak: Beslutning om tildeling HL og TL 2025 vedtas på neste AK-møte. 
 
 
Møtet hevet 21:00 


